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	November 9, 2017
	
	Le 9 novembre 2017

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

	
	
	

	BETWEEN:

Orphan Well Association and Alberta Energy Regulator

Applicants

- and -

Grant Thornton Limited and Alberta Treasury Branches

Respondents

- and -

Minister of Justice and Solicitor General of Alberta

Intervener
	
	ENTRE :

Orphan Well Association et Alberta Energy Regulator

Demandeurs

- et -

Grant Thornton Limited et Alberta Treasury Branches

Intimées

- et -

Minister of Justice and Solicitor General of Alberta 

Intervenant



	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_][bookmark: _GoBack]The motion to file a single application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Numbers 1601-0129-AC and 1601-0130-AC, 2017 ABCA 124, dated April 24, 2017, is granted with costs in the cause. The motion to expedite the appeal is granted. The schedule for serving and filing materials will be set by the Registrar. The appellants are required to serve and file a Notice of Constitutional Question in Form 33B in accordance with subrules 33(2) and (3) of the Rules of the Supreme Court of Canada.
	
	JUGEMENT

La requête pour déposer une demande d’autorisation d’appel unique est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Alberta (Calgary), numéros 1601-0129-AC et 1601-0130-AC, 2017 ABCA 124, daté du 24 avril 2017, est accueillie avec dépens selon l’issue de la cause. La requête visant à accélérer la procédure d’appel est accueillie. L’échéancier pour la signification et le dépôt des documents sera fixé par le Registraire. Les appelants doivent signifier et déposer, conformément aux paragraphes 33(2) et (3) des Règles de la Cour suprême du Canada, un avis de question constitutionnelle semblable au formulaire 33B.





C.J.C.
J.C.C.

